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Memo 

Aan : Lenneke van Meer 

Van : Rene  Reijngoudt 

Afdeling : Beleid 

Datum : woensdag 16 juli 2014 

Onderwerp : Evaluatie MT over BOB vergaderen gemeenteraad 

 

Er is ons gevraagd het BOB vergaderen te evalueren. Wij maken daar graag gebruik van en komen als 

MT tot de volgende evaluatie. 

 

Het is eigenlijk tekort dag om deze manier van vergaderen al te evalueren. Er waren naar onze mening in 

de afgelopen maanden vele bijzondere vergaderingen. Daardoor is er naar onze mening nauwelijks 

sprake geweest van een normale vergaderperiode. Toch hebben wij wel een aantal punten/opmerkingen. 

 Wij ervaren op de woensdagmiddag en donderdag veel drukte en gedoe met de beantwoording 

van de vragen die door de raad worden gesteld.  

 Wij ervaren ook dat het voor onze mensen moeilijker planbaar is. Als er iets onvoorziens gebeurt 

dan schuiven zaken gelijk door. In het oude systeem wist je van te voren dat als je een stuk voor 

datum x aanleverde, dat het dan (in 95% van de gevallen) in de raadsvergadering die daarop 

volgde behandeld werd.  

 Het lijkt ook flexibelere omdat je wekelijks een raadsvergadering hebt. Het voorbeeld van de 

kunstgrasvelden is daar weer een goed voorbeeld van, want een week later vond al 

besluitvorming plaats. In de oude situatie zou dat onmogelijk zijn geweest.  

 Het werken met tijdstippen is weinig efficiënt omdat het bijna nooit zo loopt als van te voren 

ingeschat.  

 Wij zijn van mening dat 2 vergaderingen op één avond echt het maximale is.  

 De beeldvormende vergaderingen met begeleiding door een externe werkt wat ons betreft erg 

goed. Punt van aandacht is het budget. Deze begeleiders komen niet voor niks naar Steenbergen 

en wellicht is het handig om per beeldvormende vergadering een budget te bepalen.  

 De verbinding tussen de insprekers en het te behandelen agendapunt vinden wij een absolute 

meerwaarde, zeker als de inspreker ook mag reageren. 

 

Dit waren onze opmerkingen bij het BOB vergaderen. Zoals gezegd, vinden wij eigenlijk de periode om dit 

BOB vergaderen goed te kunnen evalueren te kort.  

 

Met vriendelijke groet, 

Het managementteam.  


